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内容概要

本书为新东方名师力作，凝聚作者一线教学实践经验与高考听力研究之精华。
全书由三大部分构成，第一部分针对高考英语听力的各个题型，讲解重要考点与解题方法。
内容浅显易懂，便于接受；所讲技巧科学实用，易于操作。
第二部分精选有代表性的模拟听力练习，按照考题类型分为短对话、长对话和独白三部分，在所选题
材和命题方法上高度仿真高考听力真题，可供读者练习所学技巧。
第三部分为历年高考听力真题及录音原文，供考生进行实战演练。
最后，本书还附有高考听力常用短语，熟记这些短语可以帮助考生在听音时快速做出反应。
此外，本书练习部分的录音由高考英语听力主播和BBC播音员朗读，真题部分的录音则为考场原始录
音。
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作者简介

李亮:
现任北京新东方学校中学部主任。
教学方法独特，经验丰富，对高中英语听力教学研究尤为深入。
曾编写《高考听力宝典》等书籍，并在国内学术期刊上发表论文多篇。
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章节摘录

　　Ⅱ.Qg-11 　　M：How would you like to come to New York with me over the spring break，Julia? 　　W
：I'd love to， John， but where shall we stay? 　　M：At a friend's house. I always stay with him and there's
room for you too. 　　W：OK. He won't mind? 　　M：Of course not. He's looking forward to meeting you. 
　　W：Will we drive to New York? 　　M：Yes， it takes about six hours. We can leave about noon and get
there bysupper time. 　　W：What's the climate like? 　　M：It may be cold and rainy. Better bring a jacket
and good walking shoes. 　　W：Well， when do we leave? 　　M：How about Thursday? Can you be ready
by noon? 　　W：No problem. 　　Ⅲ.Q12-14 　　W：Hello. John！
 I wanted to speak to you yesterday， but you weren't at home. 　　M：No， I had a free day from the company
and I went to see my uncle. 　　W：Oh. I see. 　　M：I stayed at my uncle's home and looked after the baby. 
　　W：What? You took care of the baby? Whose baby? 　　M：Oh， it was my uncle's baby. My uncle was ill
and he had to see the doctor. 　　W：When did you come back? 　　M：When it was dark. 　　W：You
must have been very tired then. 　　Ⅳ.Q15-17 　　M：Have you traveled much in Britain? 　　W：No， not
much. But I travel quite a lot in London everyday. 　　M：What do you think of the London traffic? 　　W：I
think the London underground is OK because it's fast and comfortable.But I also like your London buses，
especially for short journeys. 　　M：But don't you think the buses are rather slow? 　　W：Yes， I do.
Particularly in rush hour. 　　M：What about London taxis? 　　W：Taxis often get caught in traffic jams，
and besides， they are too expensive. 　　M：Well， what do you think is the best way to travel in London?　　
⋯⋯

Page 6



第一图书网, tushu007.com
<<高考英语听力>>

编辑推荐

　　《新东方·高考英语系列：高考英语听力》适合高中各年级学生使用。
《新东方·高考英语系列：高考英语听力》精研高考听力题型，洞悉高考听力真谛，难度进阶，分题
型逐步攻克，讲练结合，解密听力技巧，14套高度仿真试题，即学即练，收录历年高考听力真题及原
始录音，呈现真实考场氛围。
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